
Samenvattend verslag van het gesprek met PvdA In het kader van Verzilver uw 

provincie 

 

Jita Hoogerduijn en Marijke van Aert, leden van de NUZO Ouderendelegatie hebben op 10 

mei een gesprek gevoerd met Wilma de Boer, fractielid van de PvdA van de Provinciale 

Staten van Utrecht. 

Het doel van het gesprek was om aandacht te vragen voor een samenhangend 

seniorvriendelijke beleid en dat op te nemen in het coalitieakkoord van het bestuur in de 

provincie Utrecht. 

Want, het NUZO vraagt aandacht voor de thema’s waar de provincie direct of indirect invloed 

op kan uit oefenen. 

 

De zorg 

Hoe kan het zijn dat het soms lijkt dat de langdurige zorg voor mensen met bijvoorbeeld 

dementie aan alleen (oudere) huisgenoten wordt overgelaten? Sommige mantelzorgers 

voelen zich gegijzeld door hun zorgactiviteiten, zeker als het langer duurt en er sprake is van 

mentale achteruitgang voor wie de zorg nodig heeft.  

Er zijn ook andere vormen van langdurige zorg waar veel aan de mantelzorg wordt 

overgelaten en waar de mantelzorger zich overbelast voelt.  

Veel senioren hebben geen huisgenoten of familieleden die de rol van mantelzorger op zich 

kunnen nemen, en hoe moet het dan? Het is ondoenlijk om van een buurt te vragen 7 x 24 

uurs zorg te leveren.  

Hoe gaat dat in de toekomst? Zouden we niet veel meer woningen moeten bouwen waar 

senioren en andere bewoners elkaar kunnen ondersteunen? Waar in geval van nood ook 

zorg ingeschakeld kan worden? De provincie kan dit wel in gang zetten.  

 

Betaalbare huur- en koopwoningen 

De PvdA spant zich al jaren in voor betaalbare huur- en koopwoningen waar ook senioren 

comfortabel kunnen wonen.  

 

De leefomgeving 

Ondanks dat de leefomgeving belangrijker is dan de huisvesting, volgens het Planbureau 

voor de Leefomgeving, staat dit onderwerp vaak nog onvoldoende op de agenda.  

Het gaat er vooral om dat de inrichting van de openbare ruimte stimulerend is voor senioren 

om naar buiten te gaan. Om iets te doen en mensen te ontmoeten. Georganiseerd 

gemeenschappelijk iets doen is voor veel senioren een manier om zinvol bezig te zijn en het 

netwerk te onderhouden. Het is belangrijk dat de activiteit dicht bij huis is. 

 

Mobiliteit 

Senioren vinden het OV vaak te duur en inefficiënt. Het gevolg is dat senioren de (soms de 

wat oudere) auto blijven gebruiken en ook vaak niet kiezen voor een elektrische auto. Het 

OV zou voor senioren veel aantrekkelijker gemaakt moeten worden. 

Aandacht voor de verkeersveiligheid is belangrijk. 54% van alle dodelijke verkeersongevallen 

in 2022 betreft de groep 60+. Vooral senioren op de fiets blijken het meest kwetsbaar te zijn. 

Dit terwijl veel senioren graag en veel fietsen. Het aanpassen van de fietsinfrastructuur staat 

hoog op de agenda bij de PvdA.  

 

De PvdA herkent de problemen die we besproken hebben en onderschrijft het belang van 

senioren en deelt de mening dat het belangrijk is een visie te ontwikkelen over de gevolgen 

van de verouderende samenleving en daar ook beleid op te ontwikkelen. De fractie van de 

PvdA laat weten dat de genoemde onderwerpen goed op hun netvlies staan. Waar ze meer 



het werkterrein van de gemeente raken zullen zij deze meenemen in gesprekken met de 

plaatselijke PvdA politici. 
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